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Nu har sommaren kommit till oss på allvar. Visst känns det skönt med de varma
dagarna, men kanske är det bäst med de härliga kvällarna. Som före detta 
lantbrukare känner jag en stor oro för bristen på vatten som det är i naturen.

Vi vet alla att det brukar jämna ut sig med tiden och vi får förhoppningsvis 
några rejäla regnskurar ganska snart.

Tyvärr så verkar det som om klimatomställningen kommer över oss snabbare 
än förväntat.

Just nu sitter jag tillsammans med Silvia, Anita och Sture L. på tåget från 
Stockholm, där vi har varit på förbundskongressen under två dagar. Det är både
intressant och lärorikt att delta på en sådan sammankomst. Vi hoppas att vi har
tagit kloka beslut som kommer att gagna SPF:s verksamhet framåt. Från 
Skaraborg hade vi två motioner. Den om Swish betalningar ansågs ligga utanför 
vad som förbundet kunde påverka eftersom det är bankerna som  äger 
systemet. Den andra motionen om sammanslagning av föreningar och 
rekryteringen av förtroendevalda tillstyrktes och förbundet har redan haft 
några Zoom möten med distrikten för att hitta sätt att lösa frågan.

Nu tycker jag att ni alla medlemmar skall försöka att ta er tid för att njuta av vår
vackra natur. 

Till Er förtroendevalda säger jag att ni är värda ett stort tack för de stora 
insatser ni gör för att vi skall kunna ha den fantastiska verksamhet vi har för 
våra medlemmar. Så nu får ni unna er lite ledighet och ladda batterierna inför 
höstens alla aktiviteter som jag vet att ni har planerat att genomföra i 
föreningarna.

Ni kommer väl ihåg vår tävling. Glöm inte att vattna Era ringblommor. Vi i 
distriktsstyrelsen ser fram mot att få kora en vinnare i höst. Förhoppningsvis 
kan vi göra det tillsammans med att vi gör någon aktivitet för att värva fler 
medlemmar.

Trevlig sommar

Christer 


